
Bestyrelsesmøde Hvidovre bordtennis hos Marianne 

10/12-2024 - kl. 18.00 - 21.00 

 

Tilstede: Christina, Mariette, Marianne, Vanda, Victor, Nils, Torben 

Afbud: Morten 

Referent: Mariette 

Referent næste møde: Morten 

 

Dagsorden. 

1. Nyt fra formanden  

a) Bookingsystem – vi afprøver et nyt bookingsystem i det nye år 

b) Nøgleproblematik. Opfølgning. - Vi er ved at få overblik over, hvem der har 

nøgler til klubben ifm. ny nøgleordning.  Mangler pt kun svar fra en tidligere 

træner, der står opført som indehaver af et sæt nøgler. 

c) Førstehjælpskursus  

Bat60 –Torben arrangerer for Bat60 

-Morten har skrevet ud til Seniorer om kursus den 13.1.2025. Der er flere  

 tilmeldte, men stadig plads til flere. Interesserede kan henvende sig til  

 Morten 

 

2. Nyt fra kassereren 

Der mangler kreditnota fra BTEX på en del klubtøj ift. til den tøjaftale, vi har. 

Vi har anmodet om tilgodehavendet for at det kommer ind i rette regnskabsår 

Ellers mest fokus på det kommende årsregnskab 

 

3. Årshjulet  

a) Børneattester -Torben (Er bestilt. Afventer svar fra politiet) 

b) Indberetning af medlemstal - først til januar 



 

4. Nyt fra Enhederne 

Bat60 har holdt en hyggelig julefrokost 

Der er god tilslutning til seniorernes juleafslutning 

Ungdom har arrangeret fælles juleafslutning 

Status på eliten og elitesamarbejdet –Victor orienterer om, at alle 3 hold er i 

oprykningsspillet, og ambitionerne om oprykning holder stadig ved. Torben har 

konstateret stor tilfredshed ved sammenslutningen fra flere spillere og træner. 

Det højner det sportslige niveau for alle. 

Derudover drøftelse af økonomiske aspekter ved samarbejdet 

 

5. Punkter til dette møde  

a) Opfølgning fra vækstteam mødet -Nils har deltaget i sidste møde, der var 

kun tilslutning fra 3 klubber, så bestyrelsen overvejer om det giver mening at 

bruge ressourcer på dette fremadrettet. Fordelen ved Vækstteam er, at der 

også er økonomiske midler at hente til samarbejdsprojekter, men det er svært 

med så få deltagerklubber. Vi har heldigvis allerede et godt samarbejde med 

flere klubber både omkring sociale aktiviteter og bordtennisstævner 

b) gennemgang af OneDrive –udskydes til næste gang hvor PC med fordel 

kan medbringes 

 

6. Eventuelt 

Debat om robotter, og hvad der virker/ikke virker, pt. vurderes det, at vi har de 

robotter, vi skal have. Seniorrobotten er nu repareret og alle funktioner 

fungerer 

 

Der har været nogle tilfælde, hvor der har været inviteret gæste spillere om 

mandagen. Gæster er meget velkomne indimellem, men det er vigtigt at 

pointere at klubbens borde fortrinsvis er for klubmedlemmer. Bestyrelsen 

anbefaler derfor, at gæster kommer om mandagen efter kl. 20 for at sikre der 

er plads til alle, særligt da der spilles holdkampe hver mandag som i forvejen 

optager 2 borde 

 

7. Ny dato besluttes primo 2025 


